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Protokół Nr LXV/2023 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 28 grudnia 2023 roku 

 

LXV Sesja szóstej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 28 grudnia 

2023 roku w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim. 

Ogłoszenie o sesji stanowi załącznik numer 1. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 14.00, a zakończyły około godziny 14.40. 

Obrady były rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk oraz 

transmitowane online za pośrednictwem strony www.crv.pl. 

Ad. 1  

Otwarcie LXV Sesji Rady Powiatu 

Obrady otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski. 

Przewodniczący przywitał radnych Rady Powiatu, Skarbnika Powiatu Sebastiana Kińskiego, 

Sekretarza Powiatu Ewę Kalisz – Górzkowską, Radcę Prawnego Macieja Sikorskiego, 

pozostałych zaproszonych gości oraz przedstawicieli mediów (lista obecności gości stanowi 

załącznik numer 2).  

Ad. 2 

Stwierdzenie quorum 

Przewodniczący stwierdził, że w sesji aktualnie uczestniczy 15 radnych, co stanowi quorum, 

przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. Lista radnych 

stanowi załącznik numer 3. Nieobecni byli radni: Romuald Koszewski i Andrzej Lewandowski.  

Ad. 3 

Powołanie Sekretarza obrad 

Przewodniczący zaproponował, aby Sekretarzem obrad był radny Jan Rochewicz.  

Radny Rochewicz wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania.  

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Stwierdzam, że 

sekretarzem obrad na dzisiejszą sesję został powołany Pan Jan Rochewicz. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 4.  

Radny Rochewicz został powołany na Sekretarza obrad. 

http://www.crv.pl/
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Ad. 4 

Przyjęcie porządku obrad 

Radni otrzymali porządek obrad (załącznik numer 5) wraz z materiałami sesyjnymi.  

Przewodniczący: Szanowni Państwo, następnym punktem jest przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad otrzymali Państwo przy zaproszeniach, ale na ręce Przewodniczącego 

wpłynęła prośba Zarządu Powiatu o rozszerzenie dzisiejszego porządku obrad. I tak, Zarząd 

Powiatu prosi o rozszerzenie porządku obrad o punkt 1 - korektę do projektu uchwały Rady 

Powiatu w sprawie zmiany uchwały numer LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2023 - 2037. To jest jedna prośba o rozszerzenie 

punktu. Czy ktoś z Państwa ma uwagi do zaproponowanego rozszerzenia porządku, to 

bardzo proszę. Jeżeli nie ma, to przejdziemy do przegłosowania tego rozszerzenia w tym 

punkcie. 

Wniosek Zarządu stanowi załącznik numer 6. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia korekty do projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 

grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 

nowomiejskiego na lata 2023 – 2037 ze zm. 

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Także w tym punkcie 

rozszerzyliśmy dzisiejszy porządek. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 7.  

Przewodniczący: I wpłynęła druga prośba. Jest to korekta do projektu uchwały Rady Powiatu 

w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale numer LI/309/2022 Rady 

Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia 

budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 rok. To jest rozszerzenie punktu 9. Bardzo proszę, 

czy ktoś z Państwa radnych ma uwagi do tego rozszerzenia, to proszę. Jeżeli nie będzie, to 

przejdziemy do przegłosowania. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia korekty do projektu uchwały w sprawie 

zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. 

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Stwierdzam, że 

rozszerzyliśmy dzisiejszy porządek o prośbę Zarządu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 8.  

Przewodniczący: Szanowni Państwo, myślę, że możemy teraz przegłosować cały porządek 

jaki Państwo otrzymali, z tym rozszerzeniami. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych ma uwagi 
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do zaproponowanego porządku, z rozszerzeniem, które żeśmy jeszcze wprowadzili. Nie 

widzę. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia porządku obrad. 

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy Państwo byli za. Także stwierdzam, że 

przyjęliśmy porządek na dzisiejszą sesję. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 9.  

Przyjęty porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie obrad LXV Sesji Rady Powiatu. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Powołanie Sekretarza obrad. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Powiatu.  

6. Sprawozdanie z prac Zarządu Powiatu. 

7. Wnioski, interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu  

w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2023 – 2037 ze zm. po korekcie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

LI/309/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 r. ze zm. po korekcie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego 

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  

11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych. 

12. Sprawy różne. 

13. Zakończenie obrad LXV Sesji Rady Powiatu. 

Ad. 5 

Przyjęcie protokołu z LXIV Sesji Rady Powiatu  

Przewodniczący: Na poprzedniej sesji sekretarzem obrad był Pan radny Marek Piątkowski. 

Bardzo proszę Pana radnego o opinię o sporządzonym protokole. 

Radny Piątkowski: Panie Przewodniczący, zapoznałem się z protokołem z poprzedniej sesji.  

W pełni odzwierciedla on jej przebieg i wnoszę o jego przyjęcie bez odczytywania. 
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Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia protokołu. 

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Stwierdzam, że 

przyjęliśmy protokół z poprzedniej sesji Rady Powiatu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 10.  

Ad. 6 

Sprawozdanie z prac Zarządu 

Radni otrzymali w materiałach sesyjnych sprawozdanie z prac Zarządu w okresie od 8 do 21 

grudnia 2023 roku, protokół z posiedzenia Zarządu w dniu 7 grudnia, a także zestawienie 

zawartych umów (załącznik numer 11) 

Przewodniczący:  Otrzymują Państwo sprawozdania z prac Zarządu, ale na każdej sesji Pan 

Starosta osobiście jeszcze uzupełnia sprawozdanie jakie Państwo otrzymali. Bardzo proszę 

Pana Starostę o uzupełnienie sprawozdań z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Starosta: Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni, szanowni Państwo, oczywiście kilka 

zdań uzupełnienia. 15 grudnia uczestniczyłem w bardzo ważnym wydarzeniu dla Ochotniczej 

Straży Pożarnej z Jamielnika, szczególnie dla 35 członków młodzieżowych drużyn 

pożarniczych. Wyraźnie to chcę zaakcentować. To jest nasza przyszłość w pożarnictwie 

ochotniczym i nie tylko. Piękne ślubowanie, pięknie rozwijająca się OSP, połączone ze 

spotkaniem wigilijnym. W tym spotkaniu uczestniczyła również Członek Zarządu Pani Barbara 

Grzywacz. 18 listopada w godzinach wieczornych uczestniczyłem w konferencji w Lubawie 

podsumowującej projekt rewitalizacji sanktuariów Warmii i Mazur. A w Lubawie konkretnie 

chodzi o wikariatkę, najstarszy budynek w Lubawie. 21 grudnia odbyło się posiedzenie 

Zarządu Powiatu. I w tym samym dniu odbyło się nadzwyczajne Zgromadzenie Wspólników 

Szpitala Powiatowego spółka z o. o., w tym powołanie Rady Nadzorczej. 28 grudnia, dzisiaj, 

odbyło się przed sesją posiedzenie Zarządu Powiatu oraz nadzwyczajne Zgromadzenie 

Wspólników Szpitala Powiatowego. Podjęliśmy uchwałę dotyczącą zawarcia przez zarząd 

szpitala umowy na prace obsługowe obsługi niemedycznej w szpitalu. W naszym 

nowomiejskim szpitalu. Oczywiście, ostatni tydzień przed świętami, przed Dniem Bożego 

Narodzenia, to może nie wszystkich interesuje, ale odbyły się spotkania opłatkowe, wigilijne, 

w których Zarząd też uczestniczył. I tak, 15 grudnia gmina Kurzętnik organizowała takie 

spotkanie. 19 grudnia - Dom Dziecka. 20 grudnia, tu była kumulacja - Państwowa Straż 

Pożarna, Powiatowy Środowiskowy Dom Samopomocy i Warsztaty Terapii Zajęciowej. 22 

grudnia - Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku. I w tym samym dniu Zespół Szkół 

imieniem Cypriana Kamila Norwida. Jeszcze na koniec, w tym samym dniu - firma Expom. 

Zestawienie umów Państwo radni otrzymali.  

Przewodniczący: Dziękuję bardzo Panu Staroście za przedstawienie czy uzupełnienie 

sprawozdań. Bardzo proszę, jeżeli są pytania do sprawozdań? Pierwszy był Pan Daniel 

Zdanowski. 
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Radny Zdanowski: Panie Starosto, na ostatniej sesji mówił Pan o tym, że poinformuje Radę  

o wyborze członków Rady Nadzorczej szpitala. Takie spotkanie miało się odbyć 21 grudnia. 

Czy mógłby Pan poinformować, na jakim jest to etapie? 

Starosta: Podam skład Rady Nadzorczej w sprawach różnych.  

Przewodniczący: Bardzo proszę, Pan radny Jacek Rydel. 

Radny Rydel: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni Państwo. Ja tylko chciałem się 

dopytać, bo rozszerzony był porządek Zarządu o taki punkt - w sprawie umorzenia należności 

z tytułu wzniesienia opłaty zaliczkowej na poczet dostawy towaru dla powiatu 

nowomiejskiego. Czego to dotyczyło? Tak chciałem się tylko dopytać. No i jeszcze chciałem 

też się zapytać, jak Zarząd się ustosunkował do pomocy pogorzelcom? Tutaj radny apelował, 

miał interpelację, ile, czy pozytywnie, żeby przybliżyć. 

Starosta: Pierwsze pytanie wynika z protokołu z posiedzenia Zarządu. Rozumiem. To drugie 

to już była interpelacja, a więc też odpowiem w sprawach różnych. A tą pierwszą kwestię Pan 

Sebastian wyjaśni dokładnie. 

Skarbnik: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, wysoka Rado. Jeżeli chodzi o umorzenie tej 

należności, ona wynikała z wpłaty, czyli zaliczki na poczet dostawy towaru na rzecz Starostwa 

Powiatowego. To miało miejsce w 2021 roku. Ten zakup czy ta przedpłata nigdy nie doszła 

do realizacji. W związku z tym, w księgach rachunkowych widniała należność na rzecz 

powiatu nowomiejskiego. Podjęliśmy wszelkie działania windykacyjne wspólnie tutaj. Później 

już zajął się tym Pan Radca Prawny oraz Sąd Miasta Stołecznego Warszawy, a następnie 

Komornik przy Sądzie Miasta Stołecznego Warszawy, który w ostateczności przysłał albo 

poinformował powiat nowomiejski o braku możliwości wyegzekwowania tej kwoty w 

związku z brakiem majątku, z którego mógłby taką należność wyegzekwować. I na podstawie 

postanowienia tego komornika, Zarząd podjął uchwałę o umorzeniu tej należności, ponieważ 

droga prawna do wyegzekwowania wyczerpała się. Już tutaj nie ma możliwości dalszej 

egzekucji tej należności.Kwota to była około 900, w tej chwili tu nie mam, czy 800 zł. To po 

prostu od ówczesnego czasu cały czas widniało w tych naszych księgach. Podejmowaliśmy 

wszelkie działania egzekucyjne jakie były dostępne prawem, aby tę należność albo zwrot tej 

zaliczki uzyskać. Dziękuję. 

Przewodniczący: Jeszcze Pan Marek prosił o głos, tak? 

Radny Romanowski: Panie Przewodniczący, tutaj Pan Zdanowski niejako mnie wyręczył, bo 

też chciałbym się dowiedzieć jaka jest rada nadzorcza szpitala. 

Przewodniczący: Pan Starosta mówił, że udzieli odpowiedzi w sprawach różnych. Bardzo 

proszę, czy jeszcze ktoś do sprawozdań z Zarządu i do informacji jakie dodatkowo udzielił 

Pan Starosta, to bardzo proszę. Jeżeli nie ma, to bardzo dziękuję Panu Staroście za 

przygotowanie i przedstawienie sprawozdania z uzupełnieniami. Szanowni Państwo, 

możemy przejść do następnego punktu dzisiejszego porządku. 

Ad. 7 

Wnioski, interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych 

Przewodniczący: Bardzo proszę, jeżeli ktoś by chciał zabrać głos? Bardzo proszę, Pan radny 

Jacek Rydel. 
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Radny Rydel: Panie Przewodniczący, Panie Starosto, Szanowni Państwo, w związku z ostatnio 

licznymi pojawiającymi się wątpliwościami mieszkańców Brzozia Lubawskiego, naszej gminy 

Kurzętnik dotyczącymi budowy instalacji eko-recyklingu odpadów metodą pirolizy. Pojawiły 

się liczne wątpliwości mieszkańców czy to jest bezpieczne, czy lokalizacja inwestycji jest i tak 

dalej. Takie moje pytania. Może pozwolę sobie tutaj, żeby wszyscy radni też byli świadomi. 

Może nie do wszystkich dotarło, że taka inwestycja jest planowana, jest w trakcie. Proszę o 

wyjaśnienie na jakim etapie budowy, pozwoleń, jest wyżej wymieniona inwestycja. Drugie 

pytanie - czy przedstawiciele powiatowego wydziału ochrony środowiska uczestniczyli w 

konsultacjach społecznych dotyczących wymienionej inwestycji, a jeżeli uczestniczyli, to czy 

posiadają wiedzę na temat: czy mieszkańcy Brzozia Lubawskiego zostali właściwie 

poinformowani o takim spotkaniu. Pytanie trzecie - w związku z tak dużym jak 

dotychczasowe zanieczyszczeniem powiatu nowomiejskiego, szczególnie naszej doliny 

Drwęcy, bo wiemy wszyscy jak wysokie są wskaźniki tego zanieczyszczenia, co na ostatnich 

sesjach rady powiatu było omawiane i tym się zajmowaliśmy też, czy zasadna jest budowa 

takiej przetwórni opon i tworzyw sztucznych, zgodnie z decyzją o środowiskowych 

uwarunkowaniach (i tu jest numer decyzji) na terenie powiatu nowomiejskiego. Pytanie 

czwarte - czy decyzję na przetwarzanie odpadów związanych z powyższą inwestycję będzie 

wydawał Urząd Marszałkowski czy Starostwo Powiatowe. Jakiej decyzji lub opinii ze strony 

Starostwa można się spodziewać w tej sprawie, w związku z faktem, iż w decyzji jest 

napisane o środowiskowych uwarunkowaniach dla nowego przedsięwzięcia, który może 

potencjalnie znacząco oddziaływać na środowisko naturalne. I właśnie to jest też w tej 

decyzji. Proszę nie tylko o odpowiedź ustną, ale również o odpowiedź pisemną. Dziękuję. 

Przewodniczący: Bardzo proszę. Ktoś z Państwa radnych jeszcze w tym punkcie? Dziękuję 

bardzo Panu radnemu. Szanowni Państwo, możemy przejść do następnego punktu porządku. 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2023 – 2037 ze zm. po korekcie 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały numer LXV/402/2023 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie zmiany uchwały numer 

LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 roku  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 

2023 - 2037 ze zmianami. Bardzo proszę o krótkie uzupełnienie czy przedstawienie Państwu 

radnym ze względu na to, że nie obradowały dzisiaj i w poprzednich dniach komisje Rady,  

a dotyczy to jeszcze budżetu 2023 roku. I bardzo bym prosił Pana Sebastiana o króciutkie 

wprowadzenie i przedstawienie zmian, jakie chcemy wprowadzić w budżecie, nadmieniając, 

że do projektu uchwały było przedstawione uzasadnienie i całe zaproponowane zmiany.  

Skarbnik: Panie Starosto, wysoka Rado, Szanowni goście. Ja może w bloku tematycznym, bo 

punkt 8 i punkt 9 po korekcie one są jakby ze sobą powiązane i spójne. To może przedstawię 

od zmian w budżecie, które bardziej obrazują, niż Wieloletnia Prognoza Finansowa, to, co 

będzie się działo w budżecie 2023 roku. Natomiast jeżeli chodzi o Wieloletnią Prognozę 
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Finansową, no to już jest stricte spójny dokument, który przedstawia prognozę wydatków 

 i dochodów oraz spłaty zobowiązań w latach, w których powiat nowomiejski posiada 

zobowiązania - aż do 2037 roku. Jeżeli chodzi o zmiany w budżecie, to szanowni Państwo, 

może zacznę od korekty. Korekta przyjęta dzisiaj przez Zarząd Powiatu dotyczy czterech 

jednostek. To jest: Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego, Komenda Powiatowa 

Państwowej Straży Pożarnej, Dom Pomocy Społecznej oraz Starostwo. I to dotyczy zmian 

tylko wyłącznie pomiędzy paragrafami i rozdziałami, działami. Tu nie ma ani zwiększenia ani 

zmniejszenia budżetu. Nie ma to wpływu na poziom dochodów i wydatków, a tym samym na 

deficyt budżetu powiatu, który Państwo przyjęli. Na poprzedniej sesji Rady Powiatu, jeżeli 

chodzi o planowane zwiększenie dochodów, jak i również o to samo wydatków, to planuje 

się o 52 579 zł. Plan dochodów po zmianie wyniesie 70 310 794 zł. Plan wydatków po 

zmianie wyniesie 85 997 037 zł. Deficyt budżetu, tak jak już Państwu wcześniej mówiłem, bez 

zmian. Jeżeli chodzi o zmiany po stronie dochodów, to są szczegółowo przedstawione  

w uzasadnieniu. Tutaj są to zmiany, wiadomo, koniec roku budżetowego, zmiany 

kosmetyczne. Tu nie ma wielkich zmian ani decyzji wojewody. Wynikają z bieżącej 

działalności jednostki. Mogę tylko tutaj Państwu jakby wskazać, iż informacją Ministra 

Finansów po raz kolejny otrzymaliśmy środki z funduszu pomocy na dodatkowe zadania 

oświatowe na rzecz obywateli Ukrainy. Jak również w rozdziale rodziny zastępcze. Tutaj 

planowane jest otrzymanie środków z funduszu pracy w ramach Rządowego programu 

wsparcia powiatu w organizacji i tworzeniu rodzinnych form pieczy zastępczej w 2023 roku. 

Tu jest wielkość planowanych do otrzymania dochodów - 13 300 zł. To takich zewnętrznych, 

można powiedzieć, środków, które powiat powinien otrzymać jeszcze w tym roku 

budżetowym. Natomiast pozostałe dochody to jest analiza realizowanych dochodów przez 

jednostki budżetowe. Po stronie wydatków, jeżeli chodzi o zmiany, to też aktualizacja 

planowanych wydatków w poszczególnych jednostkach, wraz z uwzględnieniem wcześniej 

przytoczonych dochodów, które mają być odzwierciedlone i realizowane przez nasze 

jednostki budżetowe. Oczywiście, jeżeli chodzi o załącznik inwestycyjny, to planowana jest 

aktualizacja zakupu plotera tnącego oraz drukarki 3D. To jest realizacja zadania 

inwestycyjnego przez Zespół Szkół Zawodowych ze środków pochodzących z funduszu 

pomocy i tu planowane zmniejszenie o 1386 zł. Oczywiście, plan wydatków rocznych i 

wieloletnich przewidzianych do realizacji w 2023 wyniesie po zmianach 26 801 666 zł. 

Oczywiście te wszystkie zmiany, wraz z korektą, którą Zarząd przyjął, zostały uwzględnione w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, również po korekcie. Oczywiście powiat nowomiejski 

spełnia wszystkie wymogi określone w artykułach 242, 243 ustawy o finansach publicznych, 

we wszystkich latach prognozy. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo Panu Sebastianowi za uzupełnienie i przedstawienie zmian 

w budżecie i Wieloletniej Prognozie Finansowej. Bardzo proszę, w pierwszej kolejności 

będziemy głosować zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Czy ktoś jeszcze z Państwa 

radnych ma zapytania? Jeżeli nie ma pytań, to przejdziemy do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik numer 12. 
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Przewodniczący: Głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Także stwierdzam, że 

jednogłośnie przyjęliśmy uchwałę zmieniającą Wieloletnią Prognozę Finansową na rok 2023 

do 2037 ze zmianami po korekcie. 

Uchwała numer LXV/402/2023 stanowi załącznik numer 13. 

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr 

LI/309/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 r. ze zm. po korekcie 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały numer LXV/403/2023 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie zmiany w planie dochodów i 

wydatków w uchwale numer LI/309/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 

15 grudnia 2022 roku w sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2023 rok 

ze zmianami po korekcie, którą przyjęliśmy w dzisiejszym porządku. Bardzo proszę, czy ktoś  

z Państwa ma jeszcze zapytania, uwagi? Pan Sebastian omówił zmiany w budżecie na rok 

2023 i Wieloletnią Prognozę Finansową. Jeżeli nie ma pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik numer 14. 

Przewodniczący: Głosowało 15 radnych. Stwierdzam, że Rada Powiatu jednogłośnie przyjęła 

zmiany w budżecie na 2023 rok. 

Uchwała numer LXV/403/2023 stanowi załącznik numer 15. 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego  

z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024” 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały numer LXV/404/2023 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 28 grudnia 2023 roku w sprawie zmiany Programu współpracy 

powiatu nowomiejskiego z organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024. 

Otrzymaliśmy projekt uchwały, jest podłączone uzasadnienie do projektu. Bardzo proszę, czy 

ktoś z Państwa radnych ma pytania, zapytania, to bardzo proszę. W tym punkcie możemy się 

zapoznać ze względu na to, że nie odbyły się przed dzisiejszą sesją komisje Rady Powiatu. 

Jeżeli nie ma pytań, to przechodzimy do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. Raport z głosowania stanowi załącznik numer 16. 

Przewodniczący: Stwierdzam, że głosowało 15 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Także 

stwierdzam, że jednogłośnie podjęliśmy uchwałę 

Uchwała numer LXV/404/2023 stanowi załącznik numer 17. 

Ad. 11 

Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

Przewodniczący: Bardzo proszę Pana Starostę, o ile to możliwe, o udzielenie odpowiedzi.  



9 
 

Starosta: Pytanie dotyczące nowo powołanych członków Rady Nadzorczej Szpitala 

Powiatowego. Powołaliśmy trzech członków. Są to: Pani Alicja Anna Łyżwińska, Pani Monika 

Kłos oraz Pan Wojciech Zalewski. Przewodniczącym Rady Nadzorczej jest Pan Wojciech 

Zalewski. Na pewno Państwa zainteresuje charakterystyka. No tutaj jest sporo napisane, ale 

najważniejsze elementy. Pan Wojciech Zalewski jest obecnie Prezesem Zarządu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Spółka z o. o. w Ostródzie. Był również 

Przewodniczącym Rady Nadzorczej tej spółki, członkiem Rady Nadzorczej. Wcześniej był 

Prezesem Zarządu Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Spółka z o. o. w Kisielicach. 

Wykształcenie: Uniwersytet Mikołaja Kopernika w Toruniu, magister, specjalność - 

organizacja i kierowanie przedsiębiorstwem. Następnie studia podyplomowe z doradztwa 

zawodowego na Wyższej Szkole Ekonomii i Innowacji w Lublinie oraz Szkoła Trenerów Trop 

w Warszawie- coach. Pani Monika Kłos - wykształcenie magisterskie, magister zarządzania, 

specjalność - finanse i rachunkowość, Uniwersytet Mikołaja Kopernika. Studia doktoranckie 

również na Uniwersytecie Mikołaja Kopernika w Toruniu, stopień doktora nauk 

ekonomicznych w dyscyplinie nauki o zarządzaniu. Uprawnienia oczywiście do rad 

nadzorczych. Obecnie pracuje w Akademii Nauk Stosowanych w Wałczu, jest tam adiunktem. 

Również na Uniwersytecie imieniem Adama Mickiewicza w Poznaniu, Nadnotecki Instytut w 

Pile, też adiunkt. I Pracownia Edukacji i Coachingu, wspólniczka spółki cywilnej. I Pani Alicja 

Anna Łyżwińska - w chwili obecnej jest wspólnikiem kancelarii prawnej Mediconsi Legal 

Malinowska Spółka komandytowa oraz Prezes Zarządu Spółki Mediconsi Spółka z o.o. 

Doradztwo we wszelkim zakresie zarządzania w opiece zdrowotnej. Wykształcenie - studia 

magisterskie, prawo, specjalizacja karnoprawna. MBA, Politechnika Gdańska. Kurs - Postawy 

inwestowania na giełdzie papierów wartościowych na Politechnice Gdańskiej. Studia 

podyplomowe - zarządzanie firmą w opiece zdrowotnej, też na Politechnice Gdańskiej. 

Dziękuję bardzo. Tak się przedstawiają nasi nowi członkowie Rady Nadzorczej. Teraz druga 

kwestia związana z interpelacją. Chodzi o pomoc dla rodziny, która straciła męża i ojca w tym 

tragicznym zdarzeniu w Nielbarku. Myślimy o tej rodzinie. Od razu myśleliśmy, tylko to jest 

28, dzisiaj. Gdybyśmy podjęli stosowną uchwałę o przekazaniu środków, przekazanie 

środków musi się odbyć na zasadzie porozumienia między jednostkami samorządu. To jest 

standard prawny. My przekazujemy gminie, gmina realizuje i gmina wtedy z nami się rozlicza. 

Musieliby oddać jutro pieniądze. Także, ja już jestem po pierwszym kontakcie, miałem okazję 

spotkać się z Panem Piątkiem, gdzie mu ten problem zasygnalizowałem. Bo to jest również 

kwestia co do tego, jak ma się przygotować gmina, bo na przejedzenie tych pieniędzy pewnie 

dać nie można. od tego są MOPS-y i GOPS-y. Natomiast w tej takiej twardej, można 

powiedzieć, kwestii, stracili dobytek, to pewnie dom będzie remontowany. Do tego się 

dokładaliśmy pewnie trzy lata temu, też w takim zdarzeniu w Wawrowicach. Kwestia - ile. 

Zarząd przedstawi propozycję. Mam nadzieję, jestem przekonany, że nie będzie tutaj 

żadnych spekulacji co do tego, że za dużo. Za mało to może być, ale za dużo na pewno nie. 

Chyba odpowiedziałem na wszystko to, o co chodziło. 
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Przewodniczący: Zostało jeszcze na piśmie. To myślę, że już radny uzyska odpowiedź na 

piśmie. Bardzo proszę, czy w tym punkcie, w odpowiedziach na wnioski i zapytania ma ktoś 

coś jeszcze, to proszę bardzo. Jeżeli nie, to przechodzimy do następnego punktu. 

 

Ad. 12 

Sprawy różne 

Przewodniczący: Bardzo proszę, czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawach różnych? Nie 

widzę. Może ktoś z gości chciałby zabrać głos, to bardzo proszę. Nie ma. Także możemy 

przejść do następnego punktu.  

Ad. 13 

Zakończenie obrad LXV Sesji Rady Powiatu 

W związku z wyczerpaniem obrad LXV sesji Rady Powiatu, Przewodniczący zamknął obrady. 

• Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

          Protokół sporządziła:                    Przewodniczący Rady Powiatu 

            Anna Andrzejczak                                                 Kazimierz Wiśniewski 


